



STOCKHOLMS SKIDFÖRBUND ALPINT

Alpina Kommittén

29 januari 2019

Protokoll

Närvarande:	Lena Andersson Fredrik Silfwerplatz Stefan Lövblom	AK, Verksamhetsansvarig AK, Finalansvarig AK, Anläggning
Ej Närvarande:	Fredrik Silfwerplatz Tobias Hellman Jonna Wallén Pelle Sahlgren Fredrik Wredmark Åsa Bocké Tobias Hellman	AK, Finalansvarig AK, Medieansvarig AK, Träning AK, Träning AK, Tävlingsansvarig AK, Utbildningsansvarig AK, Medieansvarig

Mötesnoteringar

Endast tre ledamöter närvarande vilket gör att vi ej är beslutsmässig, ev beslutspunkter skickat ut på remiss per mail

Ekonomi

- De aktiviteter som genomförts ser ut att gå enligt plan.
- Fart U16 Funäsdalen - Alla planerade tävlingsdagar kommer att faktureras klubbarna då kostnaderna är detsamma oavsett om racen körs eller ej.

Tävling – Fredrik & Fredrik

- Farten i Funäsdalen för U14/U16 har fungerat bra, pga av dåligt väder fick programmet för U16 ändras lite vilket gjorde att en DH tävling fick ställas in och en fick avbrytas pga av hårt vind och snö.
- Frågan om det går att ändra datum för farten i Funäs har kommit och önskemålet är efter sportlovet för att säkra väder och ge åkarna chans att hinna åka mera fart innan tävlingarna och att det finns chans att åka innan USM.
- LVC U12, allt går enligt plan och läget är under kontroll, Fredrik S har kontakt med Kläppen för att säkerställa att vi kan köra där kommande tre år och att priserna för boende och liftkort garanteras.
- Planering för LVC landsdelsfinal kommande säsong pågår och kontakt kommer att tas med Uppland för ev samarbete under två år, Fredrik S återkommer med mera info.
- De tävlingar som har genomförts i distriktet hittills har fungerat bra.

- Representant för distriktet inför USM är Lena Andersson som tar kontakt med Funäsdalens SLK och håller klubbarnas U16:lagledare uppdaterade genom googlegroups: stockholms-skidfrbund-alpint-lagledare-u16@googlegroups.com
- Förslag att Ellen Swanberg har distriktets kontakt med arrangörerna för LVC Landsdelsfinal U14 i Kläppen, återkommer med besked när kontakt är tagen med Ellen. stockholms-skidfrbund-alpint-lagledare-u14@googlegroups.com

Utbildning – Åsa

- BTU har genomförts 28-29/1 i Ekebyhovsbacken, Åsa har närvarat under utbildningen och återkommer med rapport
- Lena & Åsa kommer att kontakta Anna-Karin Jejlid och Johan Hyllienmark för att diskutera distriktet behov av utbildningar och hur de ska genomföras och vilket stöd vi kan få.

Träning – Pelle & Jonna

- Fartträningen i Funäsdalen har fungerat mycket bra.
- Regionens U16 1 kommer att ha skolningsläger i Hamra och Pelle håller ihop lägret för alla regioner och StSF kommer att fakturera ut avgifterna till respektive region och ta kostnaderna för tränare vad gäller ersättning, boende och liftkort.

Kommunikation Tobias-Lena

- Vi jobbar vidare med att kartlägga hur vi ska få ut grundläggande information till klubbarna, aktiva och de aktivas föräldrar samt hur vi ska få viktig information samlad från SSF.

Anläggning – Stefan

- Stefan var inte närvarande på StSF:s senaste möte men känner att det är väldigt mycket fokus på längd och kommer att driva på alpins intressen på framtida möten.
- Stefan har ett förslag på hur en anläggning skulle kunna lägga kylslingor, spruta snö i container och kunna ha en backe klar att åka i mitten på oktober här i Stockholm.

Vad ska vi jobba med denna säsong?

Kommunikation externt och internt till klubbarna och aktiva, vi ska sätta samman en önskelista till förbundet med vad vi behöver för information

Tydliggöra och kommunicera hur ekonomin i AK fungerar.

Vi bjuder in oss till klubbarnas tränar/ledarmöten för att gå igenom AK:S verksamhet.

AK:S utrustning – vem ska ansvara för den och vart ska den finnas?

Kommande mötesdatum

Tisdag 12/3

Tisdag 22/4, All ekonomi för den gångna säsongen är klar och kostnader för barmarksdelen är klar och prognostiserad

Tisdag 25/6 mötet startar 17,30 därefter middag.